
Agent Pellegriniego: Podoba się wielu zespołom
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Lorenzo Pellegrini ma być jednym z graczy sprowadzonych przez Romę

latem, choć gracz jest łączony z wieloma innymi zespołami i zdaniem

mediów może się powtórzyć sytuacja, jaka miała miejsce z Bertolaccim,

który wykupiony z Genoi został sprzedany natychmiastowo przez

Giallorossich do Milanu. Na pogłoski mediów odpowiedział agent gracza,

Giampiero Pocetta. W wywiadzie dla pagineromaniste.com mówił o

dzisiejszym spotkaniu z Milanem.

Dziś spotkałeś się z Milanem, dlaczego?

- Udałem się do siedziby Milanu, aby odbyć kurtuazyjną wizytę u mojego przyjaciela,

Mirabellego. Życzyłem mu wszystkiego najlepszego.

Zatem między Milanem i Pellegrinim nie ma niczego?

- Lorenzo podoba się wielu zespołom. Nie mówiliśmy szczególnie o piłkarzu,

spotkanie było krótkie. To było bardziej ogólne spotkanie. Podoba się wielu

zespołom. Oczywiście Mirabelli złożył mi gratulacje, jeśli chodzi o niego, ale też

innych mouch podopiecznych, ja i on jesteśmy przyjaciółmi. Nie wiem nawet czy

będziemy ponownie rozmawiać.

Roma skorzysta z wykupu?

- O to powinniście zapytać Romę, nie pracuję dla klubu, ale dla piłkarza.

Spotkałeś się z Monchim?

- Nie spotkałem się z Monchim i wciąż nie mam tego w planach.
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